
Medborgarförslag: Fler bänkar och sittplatser runt Johannelundstippen 

Jag vill härmed lämna in ett medborgarförslag om att anlägga fler bänkar och sittplatser runt 
Johannelundstippen och grönområdet runt om. Området har blivit en populär plats för 
rekreation och friluftsliv, med många som njuter av att promenera, cykla eller bara vistas i 
naturen, särskilt under sommarhalvåret. För att göra området ännu mer tillgängligt, tryggt och 
attraktivt för både äldre och yngre besökare, anser jag att fler sittplatser längs promenadstråken 
skulle vara till stor nytta. 

Min motivering: 

1. Ökad tillgänglighet: Fler bänkar skulle göra det möjligt för äldre personer, personer med 
nedsatt rörlighet eller barnfamiljer att ta korta pauser under sina promenader. Detta 
skulle öka tillgängligheten och göra det möjligt för fler att ta del av områdets natursköna 
omgivningar. 

2. Främja samvaro: Flera sittplatser skulle också skapa möjligheter för socialt umgänge. 
Det är lättare att stanna upp och njuta av naturen tillsammans med andra om det finns 
bekväma sittplatser utspridda runt området. 

3. Främja hållbar transport: Johannelundstippen används också som ett stopp för de som 
cyklar eller går, och fler bänkar skulle kunna uppmuntra fler att använda dessa hållbara 
transportmedel. 

4. Vila med utsikt: Områdets fina utsiktspunkter skulle kunna bli än mer tilltalande om det 
fanns möjlighet att sätta sig ner och njuta av vyn i lugn och ro. 

Jag föreslår att kommunen ser över möjligheten att installera fler bänkar och sittplatser runt 
Johannelundstippen, särskilt vid välbesökta stigar och platser med vacker utsikt. Detta skulle 
främja trivsel och göra området mer tillgängligt och tryggt. 

Tack för att ni tar er tid att överväga detta förslag! 

Med vänliga hälsningar, 
 

 
 

 

 




